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حضور علیرضا منصوریان برای بخشـــیدن مطالباتش از 

باشـــگاه استقلال در دفتر این باشگاه حاشیه های زیادی 

را ایجاد کرد ازجمله اینکه شایعه شد این حضور به گرفتن 

سکان هدایت آبی ها برای فصل آینده مرتبط است یا اینکه 

دیدار سرمربی سابق استقلال با مدیرعامل این باشگاه به 

رفاقت منصوریان با عضو جدید هیات مدیره استقلال ربط 

داده و این طور عنوان شـــد که شاید به واسطه این رفاقت 

برای فصل آینده اتفاقات زیاد و تغییرات گسترده ای روی 

نیمکت آبی پوشـــان رقم بخورد. فـــرد مدنظر که از رابطه 

صمیمی اش با منصوریان خبر می دهند مهدی عبدیان، 

عضو جوان و اقتصادی هیات مدیره اســـتقلال است که از 

ســـال ها پیش با منصوریان رفاقت دیرینه ای دارد و همین 

موضوع به شایعاتی که اشاره کردیم قوت بخشیده است. 

به همین بهانه دقایقی با وی به صحبت پرداختیم تا او در 

این زمینه شفاف سازی کند. گفت وگوی »فرهیختگان« با 

عبدیان را در زیر می خوانید.

گفته می شود رفاقت دیرینه شما با منصوریان می تواند در 

امور فنی استقلال برای فصل آینده تاثیرگذار باشد. شاید 

هم عکسی که چند روز پیش در دفتر باشگاه گرفتید این 

شایعه ها را ایجاد کرده است.

ابتدا من از شما سوال می کنم اگر مدیرمسئول یا سردبیران یک 

ســـایت یا روزنامه یک روز با شما ناهار بخورند یا به دفتر رسانه 

شما بیایند و جلسه با هم داشته باشید آیا باید این طور استنباط 

کرد که آن فرد می خواهد رسانه شما را بخرد یا می خواهد با شما 

همکاری کند؟ بسیاری از اخبار حاشیه ای که این روزها حول 

باشگاه استقلال منتشر می شـــود از بی خبری است و به نظر 

می رسد دوستان چون خبر پیدا نمی کنند به این مسائل دامن 

می زنند و برای باشـــگاه اســـتقلال بی خود و بی جهت حاشیه 

درست می کنند.

پس صراحتا عنوان می کنید در جلســـه فوق فقط درمورد 

مســـائل مالی که درنهایت منجر به بخشیده شدن طلب 

علیرضا منصوریان از استقلال شد صحبت به میان آمده 

است؟

در جلسه فوق به جز من آقای خمارلو که به تازگی برای دریافت 

حکمش آمده بود به همراه آقایان عظیمی، گوهری و شعبانی و 

البته آقای سعادتمند مدیرعامل باشگاه هم به همراه عکاس و 

خبرنگار خود باشگاه حضور داشتند و همه این افراد می توانند 

گواهـــی بدهند که به جز صحبت هایی که از قدیم درخصوص 

استقلال از زمان بازیگری منصوریان و اتفاقاتی که در آن دوران 

رخ داد هیـــچ صحبت و بحث دیگری مطرح نشـــد و درنهایت 

هم چون منصوریـــان به من محبت دارد که البته به نظر من او 

باشـــگاه استقلال را دوســـت دارد و نه من را، طلبی که از این 

باشگاه داشت را بخشید.

همان طلب دومیلیاردی که برخی اعتقاد داشـــتند ۲۰۰ 

میلیون تومان بوده است؟

او هرچقدر که طلب داشـــت بخشید حالا یکی می گفت ۲۰۰ 

میلیـــون یا ارقام دیگر. در هر صورت من که حســـاب و کتاب 

باشـــگاه را دراختیار ندارم اما وقتی مدیرعامل باشـــگاه اعلام 

می کند ایـــن رقم دومیلیارد تومان اســـت حتما چنین رقمی 

اســـت که آن را اعلام می کنـــد و ارقام دیگری نمی گوید. البته 

اصلا به نظر من رقمی که منصوریان بخشـــید مهم نیست بلکه 

مهم این است آن آدم هایی که ادعای استقلالی بودن دارند در 

عمل این موضوع را ثابت کنند که منصوریان این کار را در عمل 

ثابت کرد. ازسوی دیگر الان ما خیلی طلبکار داریم، به طور مثال 

استقلالی های قدیمی که امروز در امر مربیگری فعال هستند 

مثل آقایـــان مظلومی یا فریبا یا محمود فکری یا عزیزان دیگر 

که این روزها در عرصه مربیگری فعال هستند اگر برای گرفتن 

مطالبات خود به باشگاه بیایند باید این طور استنباط شود که 

می خواهند سرمربی اســـتقلال شوند و آنها برای مربیگری به 

دفتر باشـــگاه می آیند و اگر مطالبات خود را ببخشند دلیلش 

این است که می خواهند سرمربی استقلال شوند و به این دلیل 

طلب خود را می بخشند؟

در هر صـــورت همان طور که در ســـوال اول مطرح کردم 

شـــاید دوستی قدیمی شما با منصوریان باعث ایجاد این 

اخبار شده است.

اگر همکار من در صنف خودم یک روز به دفتر من بیاید یا اتفاقی 

او را ببینم معنایش این است که می خواهیم با هم شریک شویم 

یـــا او می خواهد کارخانه مـــن را بخرد یا من قصد چنین کاری 

دارم؟ ضمن اینکه اگر واقعا چنین چیزی باشـــد و ما بخواهیم 

قرارداد ببندیم چرا این کار را در باشـــگاه انجام بدهیم که این 

همه حاشیه درست شود؟ اگر قرار است او با من رفیق باشد چرا 

در باشـــگاه این کار را انجام دهیم درحالی که اگر بنا بر رفاقت 

باشـــد پس زرنگی کرده و این کار را بیرون از باشگاه و مخفیانه 

انجام داده و بعد او را معرفی می کنیم. در این مدت حاشیه هم 

ایجاد نمی شود. اینکه طرف خودش به باشگاه می آید و خبرش 

علنی و رســـانه ای هم می شود و هوادار هم آن را می بیند، تازه 

به نظر من اگر احتمالی هم باشـــد آن را کاهش می دهد نه این 

که شانس این موضوع را افزایش دهد. شما اگر بخواهید کاری 

را انجام دهید بدون اینکه حاشـــیه ایجاد شود در سکوت آن را 

انجام داده و سپس در عمل انجام شده آن را معرفی می کنید. اگر 

چنین موضوعی در پشت پرده بود چه نیازی است که بخواهیم 

آن را در بوق و کرنا کرده با این همه برای خودمان حاشیه درست 

کنیم. آن هم در این وضعیت که هرکسی را بیاورید یک درصدی 

موافـــق و یک درصدی هم مخالف هســـتند. ضمن اینکه الان 

باشـــگاه سرمربی دارد و ســـرمربی اش هم قرارداد دارد و اصلا 

این کار قشنگی نیست که هر روز بخواهید یکی را بیاورید و با 

او مذاکره کنید. شما همین امروز استراماچونی را هم بیاورید 

بالاخره یک سری موافق و یک سری مخالف دارد اما نمی دانم 

چه نیازی است که برای باشگاه استقلال این حواشی را درست 

می کنند. آیا اگر در باشـــگاه های دیگر هم پیشکسوتان شان 

برای دریافت مطالبات یا هر امر دیگری به دفتر باشـــگاه بروند 

بدین معناســـت که می خواهند برای مربیگری مذاکره کنند؟ 

اگرهم چنین اتفاقی بیفتد اصلا به آن پرداخته نشـــده و انگار 

حاشیه ها فقط برای ماست. همه اینها درحالی است که حتی 

منصوریـــان به تازگی در مصاحبه ای از مجیدی حمایت کرده و 

حتی در جلسه گفت در این مدتی که مجیدی سرمربی استقلال 

بوده چندین بار با او تماس تلفنی داشـــته و درخصوص موارد 

مختلف و شـــرایط باشگاه با او صحبت کرده است. اما اگر قرار 

باشد به جای او برود اصلا با او تماس می گیرد؟

در هر صورت ایجاد این شـــایعه ها می تواند در این مدت 

که استقلال به آرامش و تمرکز نیاز دارد، ضربه وارد کند.

درست است، به نظرم دلیل این اخبار و حاشیه ها فقط بی خبری 

اســـت. تا چیزی را مطمئن نشده ایم نباید درخصوص آن اصلا 

اظهارنظر کرده و به آن بپردازیم. با همه این تفاسیر برایم جای 

سوال است که چرا فقط برای باشگاه استقلال حاشیه درست 

می کنند اما برای باشـــگاه های دیگر اتفاقی نمی افتد! به نظر 

می رســـد با این اوصاف این حاشیه ها را درست می کنند تا هم 

نتیجه نگیریم و هم انگار این حاشـــیه ها برای استقلال باشد 

بهتر است.

کمی هم درمورد شـــرایط باشـــگاه صحبت کنید. به نظر 

می رسد مشکلات ادامه دارد!

اوضاع اصلا خوب نیســـت آدم که نباید دروغ بگوید، اما داریم 

شـــرایط را به ســـمتی پیش می بریم که ان شـــاءالله در آینده 

مشـــکلات مان کمتر شـــود. الان متاســـفانه بدهی انباشته و 

شـــرایط بد موجود کار ما را ســـخت کرده است. شما حساب 

کنید یک نقطه مثبت از دل باشـــگاه پیدا نمی شود که بگوییم 

فلان جا درســـت است. از ابتدای کار که سعادتمند آمده زمین 

تمرین نداشتیم سالن بدنسازی نبوده، سونا و استخر همچنین. 

مشـــکل بدهی به هتل هواپیمایی و سایر جاها درکنار قرارداد 

اسپانســـر و موارد دیگر هم بماند. ازســـوی دیگر عقب افتادن 

قرارداد بازیکنان خارجی و رفتن ســـرمربی و نتیجه گرفتن تیم 

هم بود و همه اینها با هم تلاقی پیدا کرده و همزمان شـــدند. 

درحال حاضر هم که مصدومیت بازیکنان و شرایطی که کرونا 

ایجاد کرده است تیر آخر این بود که به استقلال زده شد. دیگر 

فکر نمی کنم یک اتفاقی بتواند برای یک باشگاه بیفتد که برای 

استقلال نیفتاده باشد. هرکدام از این موارد به تنهایی می تواند 

یک تیم را فلج کند اما همه آنها با هم برای اســـتقلال به وقوع 

پیوسته. ازسوی دیگر با بدهی های انباشته داخلی و خارجی 

مواجه هستیم، شما حساب کنید دو سرمربی خارجی همزمان 

از استقلال شـــکایت کردند و پرونده بازیکنان خارجی نیز در 

فیفا همچنان باز است و همه اینها درحالی است که ۸ بازیکن 

استقلال هم قراردادشان رو به اتمام است و باید مذاکرات با آنها 

را آغاز کنیم. قطعا اگر مجیدی لیست هم بدهد به طور حتم در 

آن بازیکنان جدید هم وجود دارد و باید با آنها هم مذاکره شود 

و همه موارد به تور هم خورده است. در این بین تیم هم نتیجه 

نگرفته و فشار هواداران هم وجود دارد و متاسفانه کوچک ترین 

موضوع هم تبدیل به حاشیه می شود.
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لیـگ برتـر بایـد قبـول کند کـه پرسـپولیس را به عنوان قهرمـان نوزدهمین 

دوره اش بشناسد و درست مثل سه سال گذشته جام قهرمانی باید با روبان 

قرمز تزئین شـود. البته این اتفاقات زمانی باید بیفتد که پرسـپولیس از ۲ 

بـازی پیـش روی خـود بیـش از 4 امتیـاز کسـب کند که البتـه نتایج تیم های 

تعقیب کننده نیز در زمان نهایی شـدن قهرمانی سـرخ ها  تاثیرگذار است. 

قهرمانی امسال سرخ ها  بیش از هرسال دیگر به دلیل درخشش یاران خط 

دفاعـی ایـن تیـم و البتـه حضـور دروازه بانی آمـاده مثل رادوشـویچ بوده که 

توانسته اند کلین شیت های فراوانی از خود برجای بگذارند تا در فصلی که 

پرسـپولیس از نداشـتن مهاجمی ششـدانگ رنج می برد و به زحمت دروازه 

حریفانـش را بـاز می کـرد، در قامت یک قهرمان ظاهر شـود.

در بیـن مدافعـان پرسـپولیس امـا حضـور کنعانـی زادگان کـه روزهـای اول 

هـواداران سـرخ امیـدی به درخشـش او نداشـتند، رفته رفته بـه یک عادت 

تبدیـل شـد و او توانسـت بـا عملکـرد کم نقـص خـود جایگاهـی ثابـت در 

ایـن تیـم بـرای خـودش دسـت وپا کنـد. به همیـن بهانـه بـا مدافـع جنوبـی 

پرسـپولیس دقایقی همکلام شـدیم تا درخصوص شـرایط خودش و تیمش 

از او سـوال کنیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با مدافع شـماره6 پرسـپولیس 

را درادامـه می خوانیـد.

از بـازی بـا ماشین سـازی بگـو؟ به نظـر کمـی شـرایط شـما در ایـن بـازی گـره 

خورد.

ماشین سـازی واقعـا امسـال تیـم خیلـی خوبـی در اختیار داشـت و البته مشـکل 

آنهـا در عدم ثبـات در کادر فنـی بـوده کـه تا به اینجـای کار 3 مربی عوض کرده اند 

و قطعـا ایـن موضـوع در کار آنهـا تاثیـر می گـذارد. امـا ایـن باعث نشـد آنها قدرت 

خود را از دست بدهند و همان طور که دیدیم، توانسته اند مقابل تیم های مدعی 

مثل اسـتقلال و سـپاهان در خانه خودشـان امتیاز بگیرند و این نشـان از توانایی 

بـالای ایـن تیـم اسـت. امـا مـا بـا آنالیـز خـوب کادر فنـی پا بـه میدان گذاشـتیم و 

درنهایـت مزد زحمات خودمـان را گرفتیم.

به نظـر می رسـید همـه از پیـروزی ناامید شـده بودند، امـا در این بین آرامش 

شـما جالب توجه بود.

شـما دیدیـد کـه مـا از ابتـدای بازی حاکمیت تـوپ و میدان را دراختیار داشـتیم و 

موقعیت هـای فراوانـی را هـم توانسـتیم بـرای خودمـان ایجاد کنیم که متاسـفانه 

نتوانسـتیم از موقعیت هایمان اسـتفاده کنیم. در نیمه دوم هم فشـار بیشـتری به 

حریـف وارد کردیـم و درنهایـت در دقایـق پایانی توانسـتیم گل برتری را بزنیم و گام 

بلنـدی به سـوی هدف مـان برداریم.

به نظـر می آیـد پرسـپولیس بایـد قهرمانی امسـال خود را مدیون درخشـش 

خـط دفاعـی و دروازه بانش بداند.

وقتـی یـک تیـم گل نمی خـورد، نمی تـوان همه چیـز را بـه مدافعـان و دروازه بـان 

ارتباط داد و قطعا این یک ساختار دفاعی است که از خط حمله و هافبک شروع 

می شـود و بـه مدافعـان و دروازه بـان ختـم می شـود. ما یک تیم واقعی هسـتیم که 

با یکدیگر همدلیم و یاد گرفته ایم در هر شـرایطی پشـت هم باشـیم. این موضوع 

کمک کرده که بتوانیم کلین شیت های زیادی در کارنامه پرسپولیس ثبت کنیم.

روزی کـه تـو بـه پرسـپولیس آمـدی خیلـی موردقبول هـواداران نبـودی. اما 

عملکـرد خـوب تـو باعـث شـده حـالا حضـورت در ترکیـب بـرای هـواداران 

مهم باشـد.

مـن بـه پرسـپولیس آمـدم تـا خیلـی چیزهـا را ثابـت کنـم . می دانسـتم که کسـب 

چهارمین قهرمانی می تواند تاثیر بسـزایی در هدفم داشـته باشـد. کاری که برای 

کسـب قهرمانـی از دسـت مـن برمی آمـد ایـن بـود کـه بهترین عملکرد سـال های 

فوتبالـی ام را از خـودم بـه نمایـش بگـذارم و خـدارا شـکر ایـن مهـم بـا کمـک کادر 

فنی و همبازیانم به دسـت آمد و توانسـتم عملکرد خوب و موثری از خودم برجای 

بگـذارم و اینکـه می گوییـد هواداران روی من حسـاب باز کرده اند، باعث می شـود 

جـان مضاعفی بگیرم.

قبـل از بـازی با ماشین سـازی متوجه شـدید که برزگر کرونـا دارد. این اتفاق 

باعث ترس شـما نشد؟

خـب بیشـتر از اینکـه بترسـیم، نگـران وضعیـت آریـا بودیـم و از شـنیدن ایـن خبر 

حسـابی ناراحـت و شـوک زده شـدیم. او بازیکـن جـوان و 

آینـده داری اسـت و امیـدوارم بـا طـی کـردن دوران نقاهـت 

خیلـی زود بـه تمرینـات برگـردد و بتوانـد بـرای موفقیتـش 

تـلاش کنـد.

امـروز می توانیـم بگوییـم پرسـپولیس قهرمـان لیـگ 

نوزدهـم اسـت؟

مـا هیچ چیـز را از پیـش تعیین شـده نمی دانیـم و روزی کـه 

قرنطینـه تمـام شـد، اعـلام کردیم کـه 9 فینال پیـش رو داریم 

و فعـلا مـا 3 فینـال را پشت سـر گذاشـته ایم و 

بازی هـای پیـش رو اهمیت بالایـی دارد. باید 

بازی به بازی پیش برویم. درسـت اسـت که 

شـاید با 5،4 امتیاز دیگر قهرمان شـویم، 

امـا نبایـد تمرکـز خودمان را برهـم بزنیم.

ی  پیـش رو هـم  فـولاد  بـا  زی  بـا

شماست. البته زمزمه هایی 

ایـن  لغـو  مبنی بـر  هـم 

بـازی به خاطـر بازیکنان 

کرونایـی فـولاد به گوش 

. می رسـد

خـب بـازی با فولاد برای ما خیلی 

مهـم اسـت و آنهـا هـم بعد از شـروع مجدد بازی ها  تـلاش زیادی 

می کننـد تـا بتواننـد سـهمیه آسـیایی کسـب کننـد، اما بـا تمام 

احترامـی کـه بـرای ایـن تیـم و هوادارانـش چـه در داخـل زمین و 

چـه خـارج از آن قائـل هسـتم، بایـد بازی هایمان را چه در داخـل خانه و چه خارج 

از آن ببریـم و 3 امتیـاز آن را بـه هواداران مـان کـه ایـن روزهـا نمی تواننـد در کنـار 

مـا باشـند، تقدیـم کنیـم. ضمـن اینکـه مـن از مدیـران این تیـم شـنیده ام که آنها 

می خواهنـد مقابـل مـا صف آرایـی کننـد و بعیـد می دانـم مشـکلی در انجـام این 

بازی وجود داشـته باشـد. امیدوارم بتوانیم دیداری زیبا و دلچسـب را به بینندگان 

تلویزیونـی تقدیم کنیم.

خیلـی از بازیکنـان لیگ برتـری بـه ویـروس کرونـا مبتـلا شـده اند، امـا 

پرسپولیسـی ها  همچنـان در شـرایطی آرام کارشـان را دنبـال می کننـد.

خـب مـا هـم که واکسـن کرونـا نداریم. تنها نـکات بهداشـتی را رعایت می کنیم و 

البتـه باشـگاه هـم امکانـات خوبـی در اختیار ما گذاشـته و تونلی که در ورزشـگاه 

کاظمـی قـرار دارد، مشـابهش در لیگ های اروپایی مورداسـتفاده قرار می گیرد 

و مـا چـه در زمـان ورود و خـروج و چـه موقعـی کـه درحـال تمریـن هسـتیم، به 

داخـل ایـن تونـل می رویـم و ضدعفونـی می شـویم. البتـه مـا تنهـا یـک تا دو 

سـاعت در محـل تمریـن هسـتیم و مابقـی آن را بیرون و در کنـار خانواده مان 

به سـر می بریم و فکر می کنم رعایت نکات بهداشـتی در بیرون محل تمرین 

بسـیار مهم تـر از سـاعاتی اسـت که تمریـن می کنیم.

بیرانونـد هـم بالاخـره بـه بلژیـک رسـید و جدایـی اش از 

پرسـپولیس قطعـی شـد.

علیرضـا دروازه بـان بسـیار توانمنـدی اسـت کـه 

حضـورش در پرسـپولیس تاثیـر بسـیاری در 

3 قهرمانی اخیر تیم داشـته اسـت. او از 

دوسـتان بسـیار نزدیک من اسـت و 

خوشحالم که قرار است در اروپا 

بـازی کند و اطمینان دارم او 

می تواند در راه جدیدی که 

انتخاب کرده موفق باشـد.

تـو هـم پیشـنهاد خارجـی 

داری؟ تصمیمـی بـرای لژیونـر 

شـدن در فصـل آینـده نـداری؟

مـن فعـلا بـه هیـچ پیشـنهاد و موضوعی به 

غیر از پوکر قهرمانی فکر نمی کنم و فعلا کسـب 

عنـوان قهرمانـی برایم از هرچیزی مهم تر اسـت.

کنعانی زادگان در گفت وگو با »فرهیختگان«: کرونا بیشتر از فوتبال بیرون از ورزشگاه هاست

ما رعایت می کنیم، واکسن که نداریم
فعلا فقط به پوکر قهرمانی فکر می کنم نه پیشنهاد خارجی

عبدیان در گفت وگو با »فرهیختگان«: اگر بحث رفاقت بود مخفیانه توافق می کردیم، چرا باید در باشگاه مذاکره کنیم؟

یان از مجیدی حمایت کرد، قرار نیست جایش را بگیرد منصور
او در عمل ثابت کرد استقلالی است، بقیه مدعیان هم ثابت کنند


